

CV Raghad N. Shihab

PERSONAL INFORMATIONS

Name: Raghad Najji Shihab

Date of Birth: 14/12/1991

Address: Baghdad/ Iraq

Mobile: 07733984282

Email: raghad.shihab@uomustansiriyah.edu.iq

Marital Status: Single

EDUCATION

University of Baghdad/ College of Education for Pure Science (Ibn Al-Haitham):-

2020-2021 PHD in Biological Science/ Parasitology

2014-2016 M.S. in Biological Science/ Microbiology and Immunology
with final average (80.97%)

2009-2013 B.S. in Biological Science with final average (91.3%)

RESEARCH EXPERIENCE

- Using Chromagar Orientation medium in Identification of pathogenic bacterial of renal patients- 2017
- Environmental Friendly Synthesis of Silver Nanoparticles Using Leaf Extract of Mureira Tree (Azadirachta indica) Cultivated in Iraq and Efficacy the Antimicrobial Activity- 2016
- Study of immune indicators levels in Iraqi patients with renal failure- 2016
- Detection the role of some cytokines in Iraqi patients with chronic kidney disease under dialysis-2020
- The synergistic effect of combining some antibiotics with powder of Silver NPs, Copper NPs and titanium NPs-2020
- Serum and Salivary Immunoglobulins levels in Tobacco Smokers of Baghdad Governorate-2020

CERTIFICATES

- Computer Efficiency/ Ibn Al-Haitham College- 2018
- English Efficiency/ Ibn Al-Haitham College- 2018
- Participant at Mustansiriyah Medical College/ The 13th Scientific Conference- 2018
- Online workshop certificates
- Arabic language safety course
- Teaching methods course

PROFESSIONAL EXPERIENCE

2016-2023 lab analytic

2020-2021 An Dijlah University

SUMMARY OF QUALIFICATIONS

- Able to use lab manual, auto system instruments and full auto system instruments for (clinical biochemical and hormones)
- Able to use desktop and notebook computers as well as printers and scanners and copying devices.
- Able to use Internet (Browsing and Email).
- Able to work on Microsoft Office 2003-2013 (Word, Excel, PowerPoint).
- Excellent written and verbal communication skills.
- Good speaker in English.

السيرة الذاتية رعد ناجي شهاب

المعلومات الشخصية

الاسم: رعد ناجي شهاب

تاريخ الميلاد: 1991/12/14

العنوان: بغداد /العراق

الجوال: 07733984282

البريد الإلكتروني: raghad.shihab@uomustansiriyah.edu.iq

الحالة الاجتماعية: عزباء

التعليم

2020-2021 دكتوراه في العلوم البيولوجية / علم الطفيليات جامعة بغداد/ كلية التربية للعلوم

الصرفة -ابن الهيثم

2014-2016 ماجستير في العلوم البيولوجية / علم الأحياء الدقيقة والمناعة مع المعدل النهائي

(%80.97)

2009-2013 بكالوريوس في العلوم البيولوجية بمعدل نهائي (91.3%)

الابحاث العلمية

1. استخدام وسط اغار كرماجين في تشخيص البكتريا المرضيه لمرضى الفشل الكلوي
2. تخليق صديق للبيئة لجسيمات الفضة النانوية باستخدام مستخلص أوراق شجرة الميرا (Azadirachta indica) المزروعة في العراق وفعالية النشاط المضاد للميكروبات
- 3.دراسة مستويات المؤشرات المناعية لدى المرضى العراقيين المصابين بالفشل الكلوي
- 4.الكشف عن دور بعض السيتوكينات في المرضى العراقيين المصابين بأمراض الكلى المزمنة تحت غسيل الكلى
- 5.التأثير التآزري لدمج بعض المضادات الحيوية مع مسحوق الفضة NPs والنحاس NPs والتيتانيوم NPs
6. مستويات الغلوبولين المناعي المصلي واللعابي لدى مدخني التبغ في محافظة بغداد

الشهادات

كفاءة الحاسوب / كلية ابن الهيثم - 2018

كفاءة اللغة الإنجليزية / كلية ابن الهيثم – 2018

• مشارك في كلية الطب المستنصرية / المؤتمر العلمي 13 - 2018

• شهادات ورشة عمل عبر الإنترنت

الخبرات

العمل في مجال المختبرات

العمل في كلية دجلة الجامعة

المؤهلات

1. قدرة على ادارة المختبر والعمل فيه
2. القدرة على استخدام أجهزة الكمبيوتر المكتبية والمحمولة وكذلك الطابعات والمساحات الضوئية وأجهزة النسخ
3. قدرة على استخدام الإنترنت (التصفح والبريد الإلكتروني).
4. قادر على العمل على مايكروسوفت أوفيس 2003-2023 (وورد، إكسل، باور بوينت)
5. مهارات اتصال كتابية وشفهية ممتازة
6. متحدث جيد باللغة الإنجليزية.